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«Geef ons 4 miljoen 
extra en we hebben 
een dikke ploeg»

Nieuwe sponsor, 
 nieuwe CEO, nieuwe 
trui, drie nieuwe trainers 
en negen nieuwe ren-
ners. Er waait een nieu-
we wind bĳ  Lotto-Dstny, 
maar voldoende hard 
om de grote kloof met 
de top te dichten? De 
wetenschappelĳ ke shift 
was nodig, maar met 
wetenschap alleen 
win je geen koersen.
Bram VANDECAPELLE in Spanje

«Papa Roach!? Wat is dat voor een 
beest? Nog nooit van gehoord»,  aldus 
Brent Van Moer (25).Maxim Van Gils 
(23) had dezelfde reactie, toen zijn 
kamergenoot Thomas De Gendt (36) 
een lied van deze rock/metal-band 
afspeelde. «Goeie muziek, toch? 
Maar die jonge gasten luisteren 
 enkel nog naar TikTok.»
De Gendt is de nestor van Lotto- 
Dstny. Veertien van zijn vijfen-
twintig ploegmaats zijn 25 jaar 
of jonger. Sommigen van hen 
zijn toptalenten. Neem Arnaud 
De Lie. Amper twintig jaar, maar 
een mannetje, hoor. Weet wat hij 
wil. «Drie grote zeges in 2023, 
 liever dat dan de negen kleine 
 zeges van vorig jaar.» En ook wat hij 
niet wil. «Een selectie voor het WK 

in Glasgow hoeft niet. Tenzij ik mee 
mag als kopman, maar dat zou mij 
verbazen, gezien Van Aert en 
Evenepoel.»

Niet mee sollen
Bij Lotto-Dstny is De Lie wel kop-
man. Volgens Victor Campenaerts 
zijn renners in het peloton bang 
van De Lie: «Je moet niet met hem 
sollen. Hij gaat niet opzij.»
Caleb Ewan zegt dat hij de aan-
wezigheid van De Lie omarmt, 
maar in Milaan-Sanremo en 
Gent-Wevelgem staat hij samen 
met De Lie aan de start. De Lie 
noemt zichzelf geen sprinter, maar 
een klassieke renner met sterk 
eindschot. Het blijven twee hanen 
op één erf. Bij Soudal-Quick.Step 
worden Fabio Jakobsen en Tim 
Merlier bewust gescheiden, bij 
Lotto- Dstny niet. Ewan: «Heb ik een 
slechte dag, dan kunnen we met 
Arnaud nog winnen.» 
Sportief manager Kurt Van De 
Wouwer: «Als Caleb ook start, kan 
Arnaud zonder druk meeglijden en 
ervaring opdoen.»
Of De Lie ooit druk voelt, betwijfe-
len we. «De druk van de punten? 
Prima. Het houdt ons wakker.»

CEO Heulot
Wakker zal Lotto-Dstny 
in 2023 moeten zijn. 
Na de degradatie uit de 
WorldTour hebben ze 
startrecht in alle grote 
koersen, maar om dat ook in 2024 
te verwerven, moeten ze dit jaar 
veel punten scoren. Net nu heeft de 
UCI de punten van de topkoersen 

UCI de punten van de topkoersen 
verhoogd, terwijl Lotto-Dstny niet 
start in de Giro. Van De Wouwer: 
«Toen we die keuze maakten, was 
de puntenverdeling nog niet aan-
gepast, maar we blijven bij onze 
beslissing. Dat voortaan de punten 
van de beste twintig renners tellen 
en niet langer van de beste tien, 
speelt met een kern van 26 renners 
in ons nadeel.»
De smalle kern is uit financiële 
noodzaak. Yana Seel: «Ons budget 

is hoger dan in 2022, maar door de 
infl atie, hoge brandstofkosten en 
lager startgeld omdat we geen 
WorldTour-ploeg zijn, kunnen we 
er minder mee doen.»
Seel is verantwoordelijk voor de 
sponsoring en marketing. Van De 
Wouwer neemt het sportieve luik 
voor zijn rekening. Boven hen staat 
de nieuwe CEO: Stephane Heulot. 
De 51-jarige Bretoen wordt door de 

renners omschreven als een goeie 
peoplemanager, maar gaf in zijn 
eerste interview een fl etse indruk. 
Strategie? «Inzetten op de jeugd.» 
Welke ploeg doet dat niet? Ambi-
tie? «De top twaalf of top veertien.» 
Realistischer dan de top acht van 
voorganger John Lelangue. Werk-
wijze? «Ik wil eerst observeren. 
Vraag mij dit aan het einde van het 
jaar nog eens.»
Heulot verdient een eerlijke kans, 
maar aan zijn Nederlands werken, 
kan alvast geen kwaad. «Het is een 

beetje moeilijk. Ik praat enkel 
 Nederlands met mijn schonemama
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(sic).» Voor iemand die tien jaar in 
Vlaanderen woont, nu Desselgem, 
en gehuwd is met een Vlaamse, mag 
het iets meer zijn. Zijn Engels is voor 
een Fransman dan weer wel prima.

Goeie sfeer
De kern en de koersprogramma’s 
van 2023 waren al vastgelegd voor 
Heulot werd aangesteld. Een nieu-
we wind zal hij nog niet laten waai-
en. Die waait er al. Met Dstny is een 

nieuwe hoofdsponsor aan boord die 
het logge schip van de Nationale 
 Loterij bruuskeert – de nieuwe trui 
is verfrissend. Ridley heeft een 
tijdrit fi ets ontwikkeld die eindelijk 
marktconform is én de sfeer is goed. 
Ondergetekende sliep vier nachten 
in hetzelfde hotel, ’s avonds in de 
bar bleven de personeelsleden 
 gezellig keuvelen. De tijd dat deze 
ploeg een alcohol verbod oplegde, is 
ver weg. De Gendt: «Twee jaar 
 geleden was de sfeer killer, maar 
dat kwam door enkele stafl eden, die 
nu weg zijn.»

UGent
Met goeie sfeer alleen win je geen 
koersen. De Universiteit van Gent 
zal dat ook niet doen. Nochtans 
wordt in elk interview gehamerd 

op het belang van de samenwer-
king met UGent onder leiding van 
inspanningsfysioloog Jan Boone. 
Victor Campenaerts: «Als Arnaud 
straks een topkoers wint, is dat 
misschien omdat hij nu ’s ochtends 
niet langer te veel water drinkt, 
waardoor het natriumcarbonaat in 
zijn bloed zakte en zijn lichaam 
door tegenreactie net gedehydra-
teerd werd.»

«We hebben talent 
en gaan die top 
begeleiden. We 
zouden ze eigenlijk 
drie jaar in de 
diepvries moeten 
steken, maar hebben 
ze nu al nodig»
PLOEGLEIDER NIKOLAS MAES
Van Moer leerde uit een zweettest 
dat hij andere zouten moet inne-
men. «We zien het als een taskforce. 
Als een renner, dokter of trainer 
met iets zit, kan hij terecht bij de 
UGent en reiken zij een oplossing 
aan. Wetenschap is enorm belang-

rijk geworden. Als een renner vrij-
komt, primeert niet langer hoeveel 
hij kan verdienen, maar wil hij we-
ten hoe goed de fi ets is en wat het 
protocol is van de hoogtestages», 
zegt ploegleider Nikolas Maes. 
Ook het gebruik van ketonen heeft 
een wetenschappelijk nut, maar 
omdat Lotto-Dstny tot de MPCC be-
hoort, doet het daar om ethische 
reden niet aan mee, terwijl ze het 
bij Jumbo-Visma bij wijze van spre-
ken drinken als water. Maes: «We 
moeten ons niet spiegelen aan Jum-
bo-Visma. Zij staan verder, maar de 
stappen voorwaarts die zij nog 
kunnen maken zijn kleiner dan de 
bokkensprongen die wij nu zetten.»
Alleen heeft Jumbo-Visma tien 
 toppers en Lotto-Dstny twee afwer-
kers. Maes: «Geef ons 4 miljoen 
euro extra en we hebben een dikke 
ploeg, maar we kunnen niet wach-
ten tot er goede coureurs binnen-
wandelen. We hebben talent en 
gaan die top begeleiden. We zou-
den ze eigenlijk drie jaar in de 
 diepvries moeten steken, maar 
hebben ze nu al nodig.»
De nieuwe wind blaast, maar hard 
genoeg om de kloof te overbrug-
gen? Dat wordt dit jaar duidelijk.
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WorldTour hebben ze 

«Drie grote zeges in 
2023, liever dat dan 
de negen kleine 
zeges van vorig jaar»
ARNAUD DE LIE, 
KOPMAN MET CALEB EWAN

De Lie, 
Van Moer, 

en onder meer 
 Vermeersch en 
De Gendt dalen 
de trappen af 

in Denia. Klaar 
om te knallen?

Foto PN
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